
 
Upravni odjel za društvene djelatnosti  

Odsjek za kulturu  

KLASA: 611-01/24-01/1  

URBROJ: 2186-1-07-02/1-24-5 

Varaždin, 10. listopada 2024. godine  

 

 

ZAPISNIK 

15. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina, 

održane 10. listopada 2024. na lokaciji Gradske vijećnice,  

Trg kralja Tomislava 1, Varaždin 

 

Prisutni članovi:  

1. DAVOR BRĐANOVIĆ - predsjednik,  

2. TOMISLAV RATKOVIĆ - član,  

3. MARIO ŠOŠTARIĆ - član,  

4. ŽELJKA BRAČKO  - članica 

5. PAULA BANIĆ VUDRAG - članica. 

 

Izostanak najavili:  

1. SPOMENKA TEŽAK – članica, 

2. STOJAN MATAVULJ – član. 

 

Ostali prisutni:  

1. LUCIJA DUGANDŽIĆ –  voditeljica odsjeka za kulturu Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti,  

 

Predsjednik Kulturnog vijeća sve je srdačno pozdravio, zahvalio na dolasku te predložio 

sljedeći  

 

Dnevni red: 

1. Zapisnik 14. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina - na znanje,  

2. Javni poziv za predlaganje javnih potreba u kulturi Grada Varaždina za 2025. godinu – 

informacije, 

3. Strategija razvoja kulture Grada Varaždina za razdoblje 2024. - 2030. godina – analiza, 

rasprava te prijedlozi  o nacrtu dokumenta,  

4. Razno. 



 

Ad. 1) 

Članovi Kulturnog vijeća primili su na znanje i jednoglasno potvrdili Zapisnik 

prethodne, 14. sjednice Kulturnog vijeća Grada Varaždina prema već ustaljenoj proceduri.  

 

Ad. 2) 

Vezano za drugu točku dnevnog Lucija Dugandžić izvijestila je nazočne članove o 

raspisanom Javnom pozivu za financiranje javnih potreba u kulturi  Grada Varaždina za 2025. 

godinu i novostima koje su vezane uz samu prijavu programa i projekata, nakon čega su se 

članovi vijeća dogovorili da će održati slijedeću sjednicu sredinom studenog kako bi se upoznali 

sa pristiglim prijavama na Javni poziv.   

 

Ad. 3) 

Vezano uz Strategiju razvoja kulture Grada Varaždina za naredno razdoblje članovi 

vijeća su nakon rasprave donijeli zaključak da će na sastanku Radne skupine za donošenje 

Strategije, a koji će se održati u petak, 11. listopada, Kulturno vijeće i stavove vijeća 

predstavljati Paula Banić Vudrag i Tomislav Ratković, budući da su ostali članovi spriječeni u 

svom dolasku. Na sastanku će sudjelovati i član Mario Šoštarić. Tako će iznijeti dva osnovna 

zaključka današnje rasprave i to: 

1. Kulturno vijeće predlaže da se u Strategiju uvrsti kao jedna od mjera uvođenje 

principa 1% za umjetnost - ideja koja je preuzeta iz dokumenta „Smjernice za 

postavljanje spomen – obilježja na području grada Varaždina 

2. Kulturno vijeće predlaže da se u Strategiju uvrsti kao jedan od projekata  „Centar za 

informiranje“ koji bi objedinjavao sva događanja u kulturi na području Grada 

Varaždina.  

                                                

 Kako više nije bilo nikakvih pitanja i prijedloga, sjednica Kulturnog vijeća završila je 

u 12,20 sati.  

 

 

 

 

Zapisnik sastavila:  

 

Lucija Dugandžić         PREDSJEDNIK  

      KULTURNOG VIJEĆA  

 

      dr.sc. Davor Brđanović 


